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Data:  Dimecres, 8 de juny de 2011  
Hora:  17:00 
Lloc:  Saló de Pedra d’Argentona  
 

 
 
 
President: Sr. Ramon Espinach Grau ,  

Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals de la Diputació de Barcelona 
 

Secretari: Sr. Antoni Bombí Arnau ,  
Director del Parc del Montnegre i el Corredor 

  
Assistents : vegi’s annex. 

 

 
Ordre del dia 

 
 

1.  Aprovació de l’Acta de la reunió anterior. 

2.  Donar compte del desenvolupament dels treballs de revisió del Pla 
Especial i del Pla de Participació. 

3.  Balanç de gestió del mandat 2007-2011. 

4.  Torn de Paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
El Sr. Espinach agraeix a l’Ajuntament d’Argentona l’acollida i dóna la benvinguda als representants 
de les entitats. Explica que, contràriament al que és habitual, en aquesta ocasió la reunió del Consell 
Coordinador s’ha avançat a la reunió de la Comissió Consultiva. Aquest canvi s’ha efectuat a petició 
del Diputat, Sr. Mayoral que, amb motiu de les eleccions municipals, desitjava poder acomiadar-se i 
expressar el seu agraïment als membres del consell que, al llarg del mandat que ara finalitza, han 
participat en aquest òrgan de gestió del parc. A la tardor es preveu reprendre l’ordre habitual, que 
facilita que la Comissió Consultiva exerceixi una de les seves funcions bàsiques, la de generar 
suggeriments i propostes perquè es traslladin a la posterior reunió del Consell Coordinador. 
 
Explica que el contingut de la reunió tindrà els mateixos punts d’ordre del dia que va tenir la reunió del 
Consell Coordinador celebrada el passat 10 d’abril en aquesta mateixa sala. El tema principal a tractar 
serà el balanç de gestió del parc dels darrers quatre anys. 
 
Tot seguit es passa al primer punt de l’Ordre del dia, en el qual s’acorda donar l’Acta de la darrera 
reunió per aprovada.  
 
Com a segon punt de l’Ordre del dia, el Sr. Espinach dóna compte de les accions i dels treballs duts a 
terme en relació a la revisió del Pla Especial. Recorda que, per la proximitat de les eleccions 
municipals, s’havia convingut d’alterar el calendari previst del procés de revisió del Pla Especial, 
endarrerint-lo. Una vegada clarificat l’escenari polític, que ha estat sotmès a diversos canvis tant als 
ajuntaments com a la diputació, es reprendrà el procés. Mentrestant, l’equip redactor segueix 
treballant en la proposta de nova normativa, havent-se completat també la major part dels estudis de 
base necessaris. 
 
A la propera tardor, amb els nous equips de govern municipal, s’haurà de consensuar la proposta 
definitiva d’àmbit. Aleshores, es podrà iniciar el Pla de Participació dirigit als propietaris de finques que 
passen a formar part del parc i reprendre les sessions de participació adreçades a les entitats i els 
sectors econòmics.  
 
En relació a les accions de participació sectorials, el Sr. Bombí, recorda que durant el passat mes de 
novembre de 2010 es va celebrar una ronda inicial de reunions sectorials, el desenvolupament de la 
qual valora positivament, havent-se constatat una actitud constructiva tant en les propostes com en 
els debats. Explica que a la pàgina web del parc, a l’espai destinat específicament al procés de 
revisió, ja hi ha estat penjats els resums de les quatre reunions sectorials celebrades. De cadascuna 
de les sessions, s’hi exposen de manera gràfica les propostes recollides (per ordre de prioritat) i altres 
valoracions dels participants. En el mateix espai web, s’ha creat un nou formulari per facilitar la 
recollida d’aportacions i comentaris de tothom que hi vulgui participar.  
 
Entrant en el tercer punt de l’ordre del dia, en el qual es presentarà un balanç de gestió del mandat 
2007-2011, el Sr. Bombí explica l’estructura de la seva exposició, en la qual tractarà els punts 
següents: 
 
• Dades generals d’àmbit geogràfic i administratiu   
• Òrgans de gestió i participació  
• Mitjans i recursos  
• Principals accions desenvolupades 

- en l’àmbit de la conservació 
- en l’àmbit del desenvolupament 
- en l’àmbit de l’ús social 
- activitats generals 
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Dit això, exposa que el fet més destacable pel que fa a l’àmbit geogràfic i administratiu  té relació 
amb el procés de revisió del Pla Especial, que va iniciar-se després de l’acord pres pel Consell 
Coordinador a Vilalba Sasserra el 18 de novembre de 2008. A més de l’actualització de la normativa 
per adaptar-la al context socioeconòmic i al nou marc legislatiu, es proposava l’ampliació de l’àmbit 
geogràfic de l’espai protegit per atendre les propostes d’incorporació de cinc municipis de la comarca 
del Maresme. 
 
D’aleshores ençà, i conjuntament amb els equips de govern de cadascun dels 18 municipis implicats, 
s’ha anat perfilant un esborrany del nou àmbit, havent-se tanmateix revisat els límits actuals tenint en 
compte els valors naturals, la coherència geogràfica i els models territorials. La proposta definitiva de 
límits s’haurà d’establir de comú acord amb els nous equips de govern que sorgeixin de les eleccions 
municipals.  
 
Pel que fa als òrgans de gestió i participació , el Sr. Bombí esmenta que s’han anat celebrant les 
dues reunions anuals habituals tant del consell com de la comissió. Remarca la incorporació al 
Consell Coordinador (des de l’any 2009) dels 5 nous municipis que han demanat d’integrar-se al parc 
(Argentona, Sant Andreu de Llavaneres, Sant Vicenç de Montalt, Calella i Santa Susanna). Així 
mateix, durant l’any 2010 s’han revisat les normes de funcionament de la Comissió Consultiva, 
havent-se aprofitat aquesta circumstància per actualitzar el cens ampliant-lo als nous municipis i per 
oficialitzar el model de funcionament que ja operava en els darrers anys, des que la convocatòria es fa 
extensiva als representants de totes les entitats.  
 
En relació als mitjans i recursos disponibles, mostra en diversos gràfics com ha estat l’evolució del 
pressupost, que s’ha vist afectat (sobretot al 2010 i al 2011 i especialment pel que fa a inversions) pel 
context general de crisi econòmica. El pressupost de base (pressupost total menys inversions) s’ha 
mantingut més estable i s’ha vist reforçat en els darrers quatre anys per les aportacions provinents del 
conveni amb l’Obra Social de la Caixa (amb una repercussió al parc que ha superat el milió d’euros). 
Quant a recursos humans, bé i que durant aquest període s’han produït pocs canvis, assenyala que la 
Direcció Territorial Oriental ha incorporat un nou cap d’unitat d’ús públic.  
 
A continuació, dóna compte de les principals accions desenvolupades  en cadascun del programes 
de gestió. Així, en l’àmbit de la conservació  destaca les línies de treball i les activitats següents: 
 
� Execució de projectes per a la conservació en el marc del conveni amb la Caixa: ha suposat 

l’endegament i l’execució de nombroses intervencions enfocades a la conservació dels sistemes 
naturals.  

� Plans d’ordenació de les valls d’Olzinelles, Fuirosos i Ramió 
� Pla de protecció del sector carener del Montnegre 
� Restauració de la vegetació de ribera a la riera de Pineda 
� Recuperació d’espais oberts  
� Pla d’ordenació dels recursos naturals de la finca Can Bosc - Ca l’Arenes  
� Millora silvícola de les castanyeredes 
 

� Estudis i treballs de seguiment: s’expliquen els resultats d’alguns dels treballs més significatius. 

� Cartografia corològica de la flora vascular 
� Seguiment de petits mamífers 
� Seguiment de les poblacions de rapinyaires 
 

� Conservació i difusió del patrimoni cultural: A més d’actuacions adreçades a la protecció del 
patrimoni natural, en aquest mandat ha sorgit l’oportunitat d’emprendre una línia d’intervenció 
dirigida a la protecció i posada  en valor d’elements del patrimoni arqueològic i arquitectònic. 

� Restauració del dolmen de Ca l’Arenes (any 2007) 
� Consolidació del forn de calç de Can Pica i del pou de glaç de Can Bosc 
� Preparació d’un fulletó divulgatiu sobre els megàlits 
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� Actuacions en prevenció d’incendis forestals. Les accions més importants en la planificació i el 

desenvolupament d’infraestructures de prevenció han estat: 

� Redacció i desenvolupament del pla d’infraestructures de prevenció del parc 
� Construcció de 3 noves torres de guaita 
� Consolidació de la franja carenera de protecció 
� Manteniment i millora de la xarxa viària de prevenció 
� Millores en l’heliport d’estiu de Can Bosc 
� Actuacions diverses, fetes coordinadament amb altres administracions, amb motiu de 

la forta nevada de març de 2011  
 

� Pla de vigilància i prevenció d’incendis forestals d’estiu: S’expliquen les característiques del 
dispositiu de vigilància previst per l’estiu del 2011 (la campanya s’iniciarà l’1 de juny, finalitzarà el 
12 de setembre i comptarà amb 21 persones contractades que s’afegeixen als efectius habituals 
del parc). S’exposa l’evolució en els darrers quatre anys d’aquest dispositiu que ha estat objecte 
d’un procés de reestructuració amb una progressiva orientació a la detecció i la coordinació. 
També ha canviat el model de contractació, que ara es fa directament per la diputació. 

 
En l’àmbit del desenvolupament , el Sr. Bombí, es fa ressò de les accions següents: 
 
� Subvencions a particulars: s’ha mantingut la política de subvencions a particulars bé i que la 

dotació per aquest tipus d’ajuts s’ha vist reduïda notablement a partir de l’any 2009. 
 

� Suport a la gestió forestal associada: s’ha seguit participant activament en el projecte per a la 
gestió forestal associada impulsat per la Diputació de Barcelona i l’Associació de Propietaris del 
Montnegre i el Corredor. Es constata que, al Montnegre i el Corredor, l’explotació forestal 
conserva un nivell d’activitat relativament bo. 

 
� Estudis i treballs sobre el cirerer i el castanyer: aquests treballs de caràcter experimental, 

finançats en part a través del conveni amb l’Obra Social de la Caixa, s’orienten a la recerca 
d’alternatives econòmicament viables a la gestió tradicional del castanyer i a l’obtenció de fusta 
de qualitat.  

 
� Inversions en la xarxa viària principal: 

� Adequació de nous trams i dels accessos a Sant Iscle de Vallalta i Arenys de Munt  
� Millora de la capa de rodolada de la pista principal del Corredor: havent experimentat 

l’aplicació de polímers aglutinants sense els resultats esperats, s’ha retornat a l’opció 
més clàssica d’utilitzar aglomerat asfàltic als trams amb més pendent. 

 
� Recollida d’escombraries: 

� Adequació de punts de recollida selectiva 
� Canvi d’estratègia a l’interior del parc, eliminant bidons, reduint i racionalitzant els 

punts de recollida  
 

En relació a les accions desenvolupades en l’àmbit de l’ús social i l’educació ambiental , fa esment 
de les actuacions principals: 
 
� Creació i millora d’equipaments: es destaca la importància que tindrà pel parc l’equipament d’ús 

públic que es vol crear a Can Bosc (en obres des de 2005) i la significació de la supressió dels 
fogons a l’àrea d’esplai. 

� Rehabilitació i adequació a l’ús públic de Can Bosc com a equipament central del parc 
al Corredor 

� Eliminació dels fogons i actuacions de millora a l’Àrea d’Esplai del Corredor 
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� Millores en depuració d’aigües a Can Pica i al Centre d’Informació d’Hortsavinyà 
� Nou centre d’informació al Museu de Fogars de la Selva  
� Trasllat del centre d’informació d’Arenys de Munt a la masoveria de Can Jalpí 
 

� Projectes d’ordenació al Santuari del Corredor i el seu entorn: han suposat una notable millora de 
l’indret més visitat del parc i el seu entorn.   

� Projecte d’obres de millora del Santuari. Treballs executats l’any 2008, que han 
comportat la recuperació de l’accés al recinte des dels aparcaments, l’enjardinament i 
adequació del pati interior, la pavimentació de l’accés principal i la construcció d’un 
mòdul exterior amb serveis i espais de magatzem. 

� Treballs de restauració dels exteriors. Projecte relacionat amb l’ordenació de l’ús 
públic executat l’any 2009 en el marc del conveni amb l’Obra Social de la Caixa. Ha 
permès resoldre els impactes que produïa l’aparcament de vehicles a la plana 
culminal del Corredor i ha comportat, entre d’altres intervencions, l’ordenació l’àrea 
d’aparcaments i la recuperació de prats i feixes. 

 
� Itineraris senyalitzats:   

� Disseny d’un pla director a escala de parc per donar coherència i racionalitzar la xarxa 
d’itineraris 

� Creació de nous itineraris (Olzinelles, les Torrenteres, carena del Montnegre,…) 
� Edició de fulletons i creació d’una pàgina web dels itineraris de la Xarxa de Parcs 
 

� Redacció del Pla d’Ús Públic del parc (any 2008). 
 

� Externalització del Pla d’Informació, amb l’objectiu de millorar la qualitat dels serveis d’informació 
que s’ofereixen als visitants i consolidació del programa de passejades guiades (que s’ofereixen 
a tots els municipis del parc i segueixen tenint molt bona acceptació). 

 
Per finalitzar el resum de les principals accions desenvolupades en el període 2007-11, el Sr. Bombí, 
fa referència a algunes actuacions emmarcades dins el programa d’activitats generals del parc: 

 
� Disseny i inici del Pla de Participació associat al procés de revisió del pla. 

 
� Entre les actuacions relacionades amb la vigilància i control del compliment de la normativa en 

destaca les següents: 

� Consolidació dels controls de la circulació motoritzada, en col·laboració amb els 
Mossos d’Esquadra, els Agents Rurals i les Policies Locals. Fruit d’aquesta 
col·laboració són les actuacions de control que s’han anat duent a terme amb una 
periodicitat mitjana mensual en els punts més conflictius. 

� Intervencions en urbanitzacions irregulars: especialment significatiu ha estat 
l’enderroc d’una construcció il·legal a Can Camps (Tordera), executat al desembre de 
2009 en col·laboració amb l'Ajuntament de Tordera. 

 
� Desenvolupament d’aplicatius interns d’avaluació de la gestió i posada en marxa del SIGEP 

(Sistema d’informació Geogràfica de la Xarxa de Parcs)  
 

� Plans de formació dirigits al personal propi i al personal vinculat als equipaments i als serveis 
d’informació  

 
� Implantació des d’any 2007 de les “rondes de tardor”, sèrie de reunions de treball amb cadascun 

dels ajuntaments del parc prèvies a l’elaboració dels programes anuals. Aquesta activitat, que es 
valora molt positivament, ha servit per optimitzar el procés de planificació i apropar la gestió del 
parc als ajuntaments. 
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Finalitzat el balanç de gestió, s’obre la roda d’intervencions corresponent al quart i darrer punt de 
l’ordre del dia.  
 
Intervé la Sra. Encarna López (Veïns de Sant Pere de Riu) que exposa diversos problemes (dèficits 
de senyalització, mala imatge de l’entrada al parc des de Pineda, etc.) que afecten el seu veïnat. El 
Sr. Bombí ofereix la possibilitat de fer una trobada bilateral amb els representants de l’associació per 
tractar específicament aquests assumptes i veure com el parc pot contribuir a la seva resolució. 
 
El Sr. Francesc Vivas (Amics de Santa Maria del Montnegre), referint-se a l’entrada a Sant Pere de Riu 
considera que, malgrat tot el que s’ha comentat, aquest accés ha millorat substancialment en aquests 
darrers anys. En un altre ordre de coses, comenta diverses iniciatives de la seva associació per donar a 
conèixer Santa Maria del Montnegre. En relació al topònim d’aquest paratge, considera que la manera 
correcta d’anomenar-lo és Santa Maria del Montnegre i no Sant Maria de Montnegre, com consta en 
algunes publicacions. La Sr. Marta Miralles (Centre de Documentació de Sant Celoni) explica que es 
manté el “de” perquè així ho ha resolt el Consorci per a la Normalització Lingüística de Catalunya en 
consulta feta per l’Ajuntament de Sant Celoni. 
  
El Sr. Mariano Romero (Associació de Propietaris de la Serra de l’Esquirol) reconeix que, en el conjunt del 
parc, s’ha fet molta feina en relació a la prevenció d’incendis forestals. Assenyala, però, que la 
urbanització Serra de l’Esquirol no disposa de cap pla d’emergències malgrat ser un nucli habitat 
permanentment i trobar-se envoltat de boscos. El Sr. Bombí diu que la redacció d’aquest tipus de plans 
d’emergència és una competència de caire municipal. Tota manera, creu que s’hauria d’incloure els 
residents a la Serra de l’Esquirol en el llistat de masies que consten en els protocols d’actuació del parc 
que s’activen en assolir-se nivells de risc 2 o 3 del Pla Alfa (els agents rurals de la Generalitat elaboren 
diàriament aquest mapa de risc d’incendis forestals d’abast comarcal). D’acord amb aquest protocol, quan 
s’arriba a un nivell de risc 2, es pren contacte telefònicament o presencialment amb el residents dels 
habitatges que es sap que per circumstàncies especials són més vulnerables. Cas d’assolir-se el nivell 
3, es contacta amb la totalitat dels habitatges inclosos a la relació. Afegeix que es faran les gestions 
oportunes per a disposar dels telèfons de contacte dels residents habituals de la urbanització per 
incloure’ls immediatament a l’esmentat llistat.  
 
El Sr. Pere Badaló, cap de l’Agrupament Escolta Montnegre de Calella, explica que la seva entitat 
s’acaba d’incorporar a la Comissió Consultiva i manifesta la voluntat que tenen en participar activament. 
Recentment el seu agrupament ha col·laborat amb el parc en l’arranjament de l’entorn del collet de Sant 
Andreu, una de les entrades principals al parc des del nord del Maresme. 
 
El Sr. David Pavón (Salvem la Vall de la Riera de Pineda) expressa la seva preocupació pels canvis en la 
regulació de l’accés motoritzat al medi natural que pot comportar l’anomenada llei Omnibus que vol 
tramitar el Govern de Catalunya. El Sr. Josep M. Tusell (Consorci Forestal de Catalunya) explica que no 
hi ha encara un redactat definitiu ni consensuat en relació a l’accés motoritzat. Diu que no es preveu que 
tots els camins hagin de ser transitables, sinó que es vol fer una selecció d’aquells on es permeti la 
circulació. El Sr. Bombí afegeix que les ordenances d’ús públic que inclourà el nou Pla Especial oferiran la 
possibilitat de regular de manera particularitzada l’accés motoritzat en l’àmbit del Montnegre i el Corredor.  
 
En relació a les actuacions de control de la legalitat urbanística, com l’enderroc d’una construcció a 
Tordera, el Sr. Pavón pregunta com es preveu avançar en la resolució dels assentaments fora 
d’ordenació. El Sr. Bombí respon dient que és un problema complex: la revisió del Pla Especial és una 
oportunitat per determinar o orientar quin ha de ser el tractament de les urbanitzacions fora d’ordenació 
que finalment quedin incloses dins el parc. És el moment de cercar i consensuar, juntament amb les 
altres administracions implicades, una estratègia vàlida que dibuixi l’escenari de futur d’aquests 
assentaments irregulars.  
 
El Sr. Josep M. Tusell (Consorci Forestal de Catalunya) demana més detalls dels treballs que s’estan 
duen a terme en relació a la revisió del Pla Especial. El Sr. Espinach li fa saber que l’equip redactor 
segueix treballant activament en la proposta de la nova normativa i en la zonificació. Al mateix temps, 
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s’estan elaborant els estudis de base i desenvolupant el pla de participació. Pel que fa a l’àmbit, explica 
que s’haurà de consensuar la proposta definitiva de límits de l’espai protegit amb els equips de govern 
(renovats en les recents eleccions) dels 18 municipis implicats. 
 
Sr. Josep Cuello (Associació de Propietaris de la Serra de l’Esquirol) expressa la seva disconformitat amb 
què es qualifiqui d’il·legals les urbanitzacions que es troben es situació de fora d’ordenació. Diu que el 
més correcte seria parlar d’urbanitzacions irregulars. Es fan diverses aportacions en relació a aquesta 
proposta que es considera enraonada: el que s’hauria de qualificar d’il·legals són les parcel·lacions més 
que les urbanitzacions. També es constata que, malgrat la bona voluntat que s’hi pugui posar, es fa 
certament difícil deixar d’aplicar l’adjectiu il·legal de cop i volta, pel fet que està molt implantada aquesta 
manera de dir.   
  
El Sr. Josep Canals (Ass. de Propietaris del Montnegre i el Corredor) fent referència a la campanya de 
prevenció d’incendis, pregunta si es mantindran els informadors (amb vehicles 4x4 lleugers) del  pla 
de vigilància de l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis Forestals (OTPMIF) i com es 
gestionaran les tres torres de guaita dels Bombers. Els Sr. Bombí explica que, efectivament, enguany 
també es desplegarà l’operatiu d’informadors de l’OTPMIF i que els seus recorreguts s’han ampliat 
dins el parc en el sector Maresme per cobrir de manera coordinada amb els vigilants del parc la 
totalitat de l’espai. Pel que fa a les torres, diu que s’han mantingut converses amb els bombers, que 
estan considerant la possibilitat de transferir-les al parc, tal i com s’ha fet amb una torre del Parc de la 
Serralada Litoral. No obstant, això no serà possible a curt termini (enguany les torres es mantindran 
operatives amb personal vinculat a l’operatiu de Bombers) per qüestions relacionades amb el tipus de 
contracte dels guaites. El Sr. Joan Manel Riera (Societat Catalana d’Educació Ambiental) explica que 
els guaites d’aquestes torres gaudeixen d’un model de contractació (fixe-discontinu) força blindat. 
 
Es fan diverses intervencions relacionades amb l’estat dels senders i els itineraris senyalitzats. El Sr. 
Daniel Tavares (Unió Excursionista de Catalunya de Mataró) explica que el GR-92 està mal 
senyalitzat i és poc clar a la sortida de Tordera. El Sr. Josep Suñer (Amics de Santa Maria del 
Montnegre) ha observat abocaments d’escombraries puntuals al fondo de Can Rossell a Arenys de 
Munt. El Sr. Bombí diu que des del parc es vetllarà per aquestes qüestions i explica que s’està cercant 
una solució per consolidar els talussos de l’antic abocador del fondo de Can Rossell.  
 
Finalment, el Sr. Espinach vol expressar unes paraules de recordança i agraïment envers qui havia 
estat l’encarregat de la colla de manteniment del parc, el Sr. Segimon Costa, mort recentment. En 
destaca el seu caràcter bonhomiós i l’estimació que sentia per la seva feina i per la muntanya.  
 
La Sr. Assumpta Boba, en representació de l’Ajuntament d’Argentona, manifesta la seva satisfacció 
per haver acollit aquesta reunió i desitja que el procés de revisió i ampliació es desenvolupi 
satisfactòriament i condueixi a la incorporació del municipi d’Argentona al Parc del Montnegre i el 
Corredor.  
 
I essent les 19:15 h i sense haver-hi més temes que tractar, es dóna per finalitzada la reunió de la 
Comissió Consultiva del Parc del Montnegre i el Corredor.  
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ANNEX: Relació d’assistents a la reunió  
 
   

President Sr. Ramon Espinach Grau Diputació de Barcelona 

Secretari Sr. Antoni Bombí Arnau  Diputació de Barcelona 
 

 Sra. Assumpta Boba Consell Coordinador / Aj. d’Argentona 

 
 
Representants de les entitats   
 

 Sra. Encarnación De La Rosa Caballero A.A. V.V. Can Massuet 

 
Sra. Encarna López A.A. V.V. Sant Pere de Riu 

 
Sr. Pere Badaló Cañellas Agrupament Escolta Montnegre 

 
Sr. Francesc Vivas Llorens Amics de Santa Maria del Montnegre 

 
Sr. Josep Suñer Sabaté Amics de Santa Maria del Montnegre 

 Sr. Josep Canals Queral Ass. de Propietaris del Montnegre i el Corredor 

 
Sr. Josep Cuello Associació de Propietaris Serra de l’Esquirol 

 
Sr. Mariano Romero Associació de Propietaris Serra de l’Esquirol 

 Sra. Marta Miralles Cassina Centre de Documentació de Sant Celoni 

 Sra. Rosa Galí Escarpenter Centre Excursionista de Dosrius 

 Sr. Josep M. Roqué Margenat Consorci Forestal de Catalunya 

 Sr. Josep M. Tusell Consorci Forestal de Catalunya 

 Sr. Sònia Sánchez Mateo ICTA-UAB / Observatori de la Tordera 

 Sra. Magda Bes La Gàrgola 

 Sr. Jordi Corbera Museu de Mataró Secció de Ciències 

 
Sr. David Pavón Gamero Plataforma Salvem la Vall de la Riera de Pineda 

 Sr. Joan Manel Riera Vidal Societat Catalana d’Educació Ambiental 

 Sr. Jaume Font Collet Unió de Pagesos 

 Sr. Joan Grau Gomis Unió de Pagesos 

 Sr. Daniel Tavares Cordero Unió Excursionista de Catalunya de Mataró 

 
Sr. Joan Basart V.A.M.M.A. 

 
Altres assistents   
   

 
Sr. Quique Rasche Diputació de Barcelona 

    


